

鸿成达定制防静电工作台 实验室工作台 不锈钢桌子

产品名称	鸿成达定制防静电工作台 实验室工作台 不锈钢桌子
公司名称	东莞市鸿成达五金电子科技有限公司
价格	190.00/个
规格参数	品牌:鸿成达 规格:60*60*75可定制 用途:工厂车间,实验室
公司地址	东莞市寮步镇下岭贝工业区
联系电话	13723555263

产品详情

鸿成达厂家定制防静电工作台 不锈钢工作台 实验室工作台 不锈钢桌子

不锈钢工作台用途 Stainless steel workbench use

不锈钢工作台采用不锈钢材质,具有美观卫生,耐腐蚀,防酸,防碱,防尘,防静电,是目前各行各业普通使用的理想工作台。适用于各种行业的检测,维修及产品组装;让工厂更整洁,同时它具有轻便,结实等特点。

The stainless steel workbench is made of stainless steel, which is aesthetically pleasing, corrosionresistant, acid-proof, alkali-proof, dust-proof and anti-static. It is an ideal workbench for general use in all walks of life. It is suitable for inspection, maintenance and product assembly in various industries; it makes the factory more tidy, and it is light and strong.

不锈钢产品特点 Stainless steel products characteristics

1.不锈钢材表面质量好,棒材表面均无砂眼及黑点,直线度优良;2.材料化学成分稳定均匀,偏差小,钢质纯净;3.S、P、N等有害元素和夹杂物含量低;

4.适合无尘及净化车间使用。

1. The surface quality of stainless steel is good, rod surface are no sand and black spots, and the straightness is excellent;

2. The chemical composition of the material is stable and uniform, deviation is small, steel pure;

3. S, P, N and other harmful elements and inclusions are low;4. Suitable for dust-free and purification workshops use.